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Protokoll - Spånga-Tensta näringslivsråd

Närvarande:

Jan Kjellegård, ordförande
Celal Altun, vice ordförande
Niklas Dahlstrand, ersättare
Nassir Abdullahi, ersättare
Tommy Elofsson, Spånga företagarförening
Jan Westerberg, Spånga företagarförening
Håkan Rosander, Lunda Företagsgrupp
Håkan Bolinder, Lunda Företagsgrupp
Victoria Callenmark, stadsdelsdirektör
Charlotte Helmersson, utvecklingsstrateg, SDF

Christoffer Lindh, samhällsplanerare, SDF
Erik Hellsing, Stockholm Business Region, SBR, punkt 1-7
Stefan Frid, Stockholm Business Region, SBR, punkt 1-7

Tidpunkt: 15 oktober 2021, kl.9.00 - 11.20, Fagerstagatan 15, Spånga

1. Mötet öppnande
Ordförande Jan Kjellegård hälsar alla välkomna och
öppnade sammanträdet.

2. Godkännande avföregående mötesprotokoll
Protokollet från den 4 mars 2021 godkändes och lades till
handlingarna.

3. Val avjusterare
Jan Westerberg valdes att justera protokollet.

4. Godkännande avföredragningslistan
Ordförande hälsade Lotta Högström och Tiemon Oko
välkomna till näringslivsrådet.
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Ordförande presenterade sig själv och sin syn på rådets
kommande arbete.

Victoria Callenmark presenterade sig i sin nya roll som t.f.
stadsdelsdirektör.

5. Tillväxtanalys -Företagandet i Stockholms stad 2021
Erik Hellsing från SBR presenterade årets analys.

Analys ochpresentationen bifogas protokollet.

6. Lokaltföretagsklimat - Svenskt näringslivs ranking 2021
Stefan Frid, SBR, presenterade årets rapport.

Rapporten skickades ut tillsammans med kallelsen.
Presentationsbilderna bifogas protokollet.

7. Lunda - ett av stadens renodlade verksamhetsområden
Erik Hellsing, SBR, presenterade resultatet av den
företagarenkät som genomfördes i Lunda maj 2021. SBR
återkommer om det fortsatta arbetet.

Presentationen bifogas protokollet.

8. Aktuella stadsdelsutvecklingsfrågor
Christoffer Lindh redovisade aktuella utvecklingsprojekt i
stadsdelen.

Presentationen bifogas protokollet.

9. Lägesrapportplatssamverkan Tensta och platssamverkan
Spånga - Bromsten
Bordlades.

10. Företagsdialogen den 4juni
Spånga-Tenstas dialog är den hittills mest välbesökta
dialog. 30 företagare deltog.

Abdo Goriya, SBR, återkommer med redovisning av
svaren på frågorna från deltagande företagare.

11. Lokal lots ochföretagartidsdagar
Uppföljning av den lokala handlingsplanen. Rapporteras
skriftligt till näringslivsrådet på grund av tidsbrist.
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12. Lokalt nyhetsbrev
Uppföljning av den lokala handlingsplanen. Rapporteras
skriftligt till näringslivsrådet på grund av tidsbrist.

13. Internutbildning
Uppföljning av den lokala handlingsplanen. Rapporteras
skriftligt till näringslivsrådet på grund av tidsbrist

14. Rapporterfrån Lunda Företagsgrupp och Spånga
Företagareförening.
Punkten strök på grund av tidsbrist.

15. övrigt
• Nästa sammanträde äger rum den 29 april 2022.

• Möte/möten ska hållas med fokus på respektive
förenings prioriterade frågor.

• Jan Westerberg framförde kritik mot
stadsdelsnämnden avseende snedfördelning av
stadsdelens samlade resurser. Jämfört med Spånga
får Tensta oproportionerligt stor del av stadsdelens
samlade resurser inom samtliga
verksamhetsområden.

Rådet påmindes om beslutet från den 4 mars 2021:
"Rådet diskuterade rådets arbetsformer och kom
fram till att rådets två ordinarie sammanträdeper
år ska vara övergripande och ha en strategisk
inriktning. Däremellan ska arbetet anpassas till de
tre klustrens, Spånga, Tensta & Lunda, specifika
behov."

Vid protokollet:°'~~ \\e>-"'-'~~
Charlotte Helmersson

Justerare:

ordförande
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